
 
 
 
Alueellinen koulutus 

 

 
  Koulutuspalvelut 
  koulutuspäällikkö Pirjo Aho p. 044 707 7792 
  sihteeri Pirjo Mattila p. 02 627 6799 
  etunimi.sukunimi@satshp.fi 

 

 
 
Selkokieli käyttöön – seminaari 
 
Selkokieli on kielimuoto, jossa kiinnitetään erityistä huomiota tekstin ymmärrettävyyteen 
ja luettavuuteen. Satakunnan sairaanhoitopiiri on ottamassa käyttöön selkokielisiä potilasohjeita,  
joista potilaat saavat tarvitsemansa tiedon nopeasti ja helposti. Työskentelyn taustalla on Selkokieli-hanke. 
 
Aika   27.8.2012 klo 12.00–16.00 ( ilmoittautuminen alkaa klo 11.30) 
   
Paikka   Satakunnan keskussairaalan auditorio, N-ra kennus 2. kerros 
  Sairaalantie 3 28500 Pori (Kartta: www.satshp.fi /Tietopankki/Kartat.) 
 
Kohderyhmä Sosiaali- ja terveydenhuollon henkilöstö , potilasohjeiden kanssa työskentelevät 

sekä kaikki asiasta kiinnostuneet 
 
Tavoite Lisätä tietoa ymmärrettävän informaation me rkityksestä mm. potilaan terveyteen 

ja elämänhallintaan ja toisaalta koko organisaation  tehokkuuteen. 
 
 
Ohjelma   
 
12.00  Mikä ihmeen Selkokieli – hanke?  
  projektisuunnittelija Riikka Törnroos, Satakunnan sairaanhoitopiiri 
 
13.00  Potilasohjeet – rasite vai apu? 
  tutkijatohtori Sinikka Torkkola, Tampereen yliopisto 
 
14.00  Kahvi 
 
14.30  Kokemuksia selkokielisistä esitteistä 
  vakuutussihteeri Sanna Kanerva, Porin Kela 
 
15.30  Selkokieltä kaikille 

kokemusasiantuntija Sami Virta, Arantilakoto 
 

 
 
Ilmoittautuminen Sitovat ilmoittautumiset 20.8.2012  mennessä sähköpostilla 

koulutuspalvelut@satshp.fi ja Satakunnan sairaanhoi topiirin henkilöstö koulu-
tushallintajärjestelmän kautta. 
Sähköposti-ilmoittautumisesta lähetetään ensin viesti perille saapumisesta ja sen jäl-
keen viesti koulutukseen pääsystä. 

 
Osallistumismaksu Osallistumismaksu on 30€ (+ 23 % alv)  muilta kuin Satakunnan sairaanhoitopiirin 

henkilöstöön kuuluvilta. 
 
Ruokailu Kahvitarjoilu  

Pyydämme ilmoittautumisen yhteydessä kertomaan mahdollisesta erityisruokavaliosta. 
 

Yhteyshenkilö Lisätietoja koulutuksesta antaa projektisuunnittelija Riikka Törnroos, p. 85 9431. Yh-
teyshenkilön tavoittaa myös sähköpostilla etunimi.sukunimi@satshp.fi 

 
 
 
 

 
Tervetuloa! 


